
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. juni 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 924 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 924:  

”Ministeren bedes oplyse, hvor mange procent THC, der er i den olie, som epilepsipa-

tienter bliver behandlet med? ” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet følgende udtalelse fra Læge-

middelstyrelsen, hvortil jeg kan henholde mig: 

 

”LægeŵiddelstyrelseŶ er bekeŶdt ŵed, at der på Glostrup apotek ŵagistrelt kaŶ 
fremstilles følgende THC-holdige lægemidler: 

‐  

 Dronabinol ;”THC-olie”Ϳ: 
‐ Styrke 25 mg/ml – 3 ml. 

‐ Styrke 25 mg/ml – 10 ml 

‐ Styrke 25 mg/ml – 30 ml  

 

 DroŶabiŶol ;”THC-kapsler”Ϳ: 
‐ Styrke 2,5 mg - 60 stk. 

 

Lægemiddelstyrelsen er ikke bekendt med, om der behandles epilepsipatienter med 

disse magistrelt fremstillede THC-holdige lægeŵidler.” 
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